
                                          P R O T O K Ó Ł
             z obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim
                           odbytych w dniu 28 grudnia 2007 roku

                                    Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński 
dokonał otwarcia obrad XII Sesji stwierdzając quorum. W obradach udział bierze 
12 radnych. (Lista obecności w załączeniu).   Następnie przedstawił porządek 
obrad sesji.
            Burmistrz Brześcia Kujawskiego wniósł o zdjęcie z porządku obrad 
punktu 7 dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Kąkowej Woli. W to miejsce weszłoby podjęcie uchwały w 
sprawie ustalenia jednostkowych stawek dotacji przedmiotowych na 2008 rok dla 
zakładu budżetowego.
                           Za przyjęciem zmian w porządku obrad głosowało 12 radnych.
Zmieniony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

Ad. 2: W wyniku głosowania – protokół z obrad XI Sesji Rady Miejskiej został
           przyjęty jednogłośnie.

Ad. 3:Informacja Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotycząca pracy między
          sesjami:
– zakończenie I etapu termomodernizacji – odbiór I etapu;
– dokończenie dokumentacji na kanalizację (od Wieńca-Zdroju do Brześcia 

Kujawskiego);
– oczyszczalnie przydomowe na rok 2008 – zebranie z sołtysami i wstępne 

ustalenie listy;
– dokończenie zadania w zakresie remontu ulic: Krótka, Głucha, Ogrodowa;
– przygotowanie materiałów na sesję rady wraz z pracami nad projektem 

budżetu;

Ad. 4: Projekt uchwały został omówiony na połączonym posiedzeniu Komisji 
Rady Miejskiej.
           Pytań nie było. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały.
Za jej przyjęciem głosowało 12 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 5: Projekt budżetu gminy na rok 2008 został omówiony na połączonych 
posiedzeniach komisji w dniach 14 grudnia i 27 grudnia br.
Burmistrz w skrócie przedstawił autopoprawki, które szczegółowo były 
omówione na posiedzeniu Komisji w dniu 27 grudnia br.
               Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej 
przyjęciem głosowało 11 radnych. 1 osoba wstrzymała się od głosowania.

Ad. 6: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.
           Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej
           przyjęciem głosowało 12 Radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7: Burmistrz Brześcia Kujawskiego poinformował o konieczności 
podejmowania takiej uchwały każdego roku. Takie są wymogi prawne.
Dotyczy to działalności Zakładu Usług Komunalnych.



          Pytań nie było. Przewodniczący odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 11 Radnych. 1 osoba wstrzymała się od głosowania.

Ad. 8: Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej. 
Pytań nie było. Przewodniczący Rady odczytał treść uchwały. Za jej przyjęciem 
głosowało 12 Radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 9 – 10:
Burmistrz – Wyraził podziękowanie za przyjęcie budżetu na 2008 rok.
R.Szeleziński – Chcę zgłosić wniosek formalny. Uchwała budżetowa jest tą 
najważniejszą uchwałą. W przyszłości w dyskusji nad projektem uchwały 
budżetowej powinno być poszerzone gremium o sołtysów. Oni mają większy 
kontakt ze społeczeństwem. Jest to mój wniosek.
Burmistrz – Nie mam nic przeciwko temu. Miałem spotkanie z sołtysami i na 
nich o wszystkim informuję, przekazuję wszystko. Jeśli sołtysi mieliby brać 
udział to w posiedzeniach Komisji.
Przewodniczący Rady -  Proponuję zawiadamiać również radnych o zebraniach 
z sołtysami. Dyskusje z sołtysami są bardzo otwarte.
Burmistrz – Zebrania z sołtysami są bardzo różne : długie, krótkie. W zależności 
od potrzeb.
J.Karkosiński – Czy sołtys będzie miał wynagrodzenie za udział w 
posiedzeniach Komisji?
Burmistrz – Będą mieli wypłacane diety.
P.Małas – Likwidacja szkoły w Kąkowej Woli. Ważna jest opinia związków 
zawodowych. Musi ona być w dokumentach aby nikt nic nie mógł podważyć.
M.Jagodziński – Czy jest mapka ścieżki rowerowej Brześć Kujawski – Stary 
Brześć? Czy jest prowadzony remont oświetlenia?
Burmistrz – Prowadzone są bieżące remonty oświetlenia. Mapka ścieżki 
rowerowej jest w dokumentacji. Można ją zobaczyć.
P.Pakulski – Na trzy  dni przed świętami na terenie Szkoły Podstawowej nr 1 
przez całą dobę paliło  się światło.
H.Hybiński – Udział sołtysów byłby lepszy w czasie posiedzeń Komisji. 
Wówczas więcej by wiedzieli.
Reorganizacja ruchu jest już zrobiona. Potrzebne ograniczenie prędkości np. białe
tablice (droga przez wieś).
Burmistrz – Dopiero życie dyktuje jaka będzie właściwa organizacja ruchu.
M.Jagodziński – Czy są już zakupione pojemniki do segregacji śmieci?
Burmistrz – Są już zakupione.
    Na tym Przewodniczący zakończył obrady XII Sesji Rady Miejskiej.

                                                                         Protokółował: 
             Danuta Jackowska


